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BCA 

 
BEGELEIDINGSCOMMISSIE ACCOUNTANT 

 
VERSLAG 

van de vergadering op woensdag 12 mei 2010 
 
 
Aanwezig:  Leden: S. de Jong (CDA) (wnd. vz.), M. Berends (PvdA), G. Udding (VVD), A. Wendt 

(CU), en J. Bonnema (PWC). 
Genodigden: J. Vlietstra (gedeputeerde) en E. Bos (afdeling MO).  
Secretaris: S. Buissink. 

Afwezig:  B. Peters (CDA, vz.), S. Weistra (Dir./plv.Secr.). 
 
 
 

1. Opening en mededelingen 
De  wnd. voorzitter opent de vergadering. Hij deelt mee, dat de heer Peters is verhinderd. 
Afgesproken wordt, dat agendapunt 6 wordt besproken in afwezigheid van de heer Bonnema. Tijdens 
de volgende vergadering zal evenzo worden gehandeld (bespreking selectie nieuwe accountant in 
afwezigheid van PWC), waarmee bij de voorbereiding van de agenda zal worden rekening gehouden. 
 

2. Vaststelling agenda 
De agenda wordt conform voorstel vastgesteld.  
 

3. Verslag van 27 januari 2010 
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.  
De gemaakte afspraken zijn afgedaan. 
 
Naar aanleiding van het verslag (agendapunt 5, p. 3) wordt vastgesteld dat de commissie BFE heeft 
ingestemd met de notitie van de secretaris over de taakopdracht van de BCA, waarmee deze opdracht 
zoals voorgesteld nader is ingevuld. 
 
Naar aanleiding van de opmerkingen op p. 2 (agendapunt 4) van het verslag, wordt gerefereerd aan 
de afspraak dat adviezen van de accountant zullen worden verwerkt in de managementletter.  
De voorzitter informeert naar de schriftelijke reactie van GS op het stuk. 
 

4. Jaarstukken 2009, inclusief rapport van bevindingen 2009 PWC 
 
De heer Bonnema geeft aan de hand van de tien belangrijkste boodschappen van PWC (zie p. 2 van 
het stuk) een toelichting op het Rapport van bevindingen 2009.  
Naar aanleiding van punt 5 (planning & controlcyclus) merkt hij op, dat de hierop gerichte ambtelijke 
inspanningen de p & c cyclus aanmerkelijk hebben verbeterd. Meer dan voorheen wordt op beleid 
gestuurd. 
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Naar aanleiding van punt 6 (ILG-budgetten) geeft hij aan, dat PWC een probleemanalyse heeft 
opgesteld van de (openstaande) doorlevering van gronden en over een mogelijke oplossing met het 
ministerie van LNV in gesprek is. 
Desgevraagd geeft de heer Bonnema een toelichting op de titel van het rapport: “Het is tijd voor een 
reset?!”. Met de blik vooruit adviseert PWC bij de komende bezuinigingsronde meer principiële keuzes 
te maken (zie ook p. 11, eerste alinea van het rapport). Hij noemt de provincie Gelderland hierbij als 
positief voorbeeld. 
De voorzitter, de heer De Jong, voegt onder verwijzing naar de PNS-discussie hieraan toe, dat aan 
het maken van keuzes tevens consequenties moeten worden verbonden. 
 
De heer Udding informeert naar mogelijkheden om het ontstaan van afwijkingen (van 
subsidiebeschikkingen) te voorkomen. De vastgestelde afwijkingen waren allen rechtmatig, aldus de 
heer Bonnema. De tijdigheid van de subsidieverstrekking zal naar verwachting van de accountant 
verbeteren door de recente digitalisering van het subsidieproces. Hierbij is ook gekeken naar de 
doelmatigheid van de verstrekking c.q. de vermindering van de administratieve lasten, aldus de heer 
Bos. 
 
Naar aanleiding van een vraag van de heer Berends merkt de heer Bonnema op, dat in de stukken in 
brede zin meer SMART zou kunnen worden geformuleerd. Er is met name aandacht voor activiteiten 
(input) in de teksten, in plaats van (gewenste) resultaten (output). 
 
De heer De Jong informeert naar de reactie van GS op het advies met betrekking tot het opstellen van 
een nieuwe Nota reserves en voorzieningen ten behoeve van de volgende collegeperiode. Hij geeft 
aan tijdens de vergadering van de commissie BFE van 26 mei a.s. in te willen brengen dit mogelijke 
initiatief te betrekken bij de behandeling van de voorjaarsnota.  
Hierbij zou ook het punt van de oude verplichtingen moeten worden betrokken (zie p.19 van het 
rapport).  
 
Mevrouw Vlietstra geeft aan dat hierbinnen per saldo weinig bestedingsruimte beschikbaar is. Na de 
verzending van de voorjaarsnota maar ruim voor de statenvergadering zal een overzicht worden 
verspreid (reserves/bestedingen/openstaande verplichtingen/ruimte) onder de leden van PS. 
 
De heer Bos zal desgevraagd een volledig jaaroverzicht van de Essent middelen per mail verspreiden 
onder de leden van de commissie. 
 

5. Selectie(procedure) nieuwe accountant 
 
Afgesproken wordt, dat de commissie BFE zal worden voorgesteld de BCA te benoemen als de 
selectiecommissie nieuwe accountant. De voordracht moet worden geagendeerd voor de vergadering 
van de commissie BFE van 30 juni a.s.  
 
De BCA verzoekt ambtelijk zoveel mogelijk voorwerk ten behoeve van de selectie te verrichten. In 
ieder geval zal de evaluatie van de werkwijze 2006-2010 in het nog op te stellen bestek worden 
verwerkt. De secretaris en de afdeling MO (Koch en Bos) houden voor de zomer vooroverleg over de 
te volgen procedure. 
 
De heer Bos zal de toetsing van het in 2006 opgestelde draaiboek op actualiteit doen verzorgen 
binnen de afdeling MO (toetsing op eventueel gewijzigde wet- en regelgeving). 
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6. Afspraak volgende vergadering 
  
De volgende vergadering vindt plaats op 22 september a.s. 
 

7. Rondvraag en sluiting 
 
 
 
 
Bijlage: afsprakenlijst 
 
 
 

Afsprakenlijst BCA 12 mei 2010 
 
Pagina 
verslag 

Afspraak Afhandeling 
door 

1 Bespreking selectie nieuwe accountant 22 september a.s. als laatste 
punt agenderen. 

Secretaris 

1 Vastlegging besluitvorming commissie BFE over notitie nadere 
invulling taakopdracht BCA toetsen. 
Notitie toevoegen aan verslag BCA-vergadering. 

Secretaris  

2 Informatie oude verplichtingen half juni schriftelijk ter beschikking 
stellen aan de leden van PS. 

MO/Bos 

2 Jaaroverzicht Essent per mail verspreiden onder de 
commissieleden. 

MO/Bos 

2 Agendering voordracht selectiecommissie nieuwe accountant 
vergadering commissie BFE  30 juni 2010. 

Secretaris 

2 Toetsing actualiteit draaiboek selectie nieuwe accountant. MO/Bos 
2 Afspraak plannen t.b.v. vooroverleg selectieprocedure nieuwe 

accountant afdeling MO en secretaris.  
MO/Bos 

 


